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Grażyna Styczeń: - Po zaprzysiężeniu zabieram się ostro do pracy. 

Denerwowała się pani czekając 19 kwietnia na wyniki wyborów uzupełniających?
Może pan nie uwierzy, ale podchodziłam do tego ze spokojem.
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Pani reakcja na wieść o wygranej?
Byłam bardzo szczęśliwa. Tym bardziej, ze miałam silnych konkurentów.

Frekwencja wyniosła 25,5 proc. Dużo to czy mało?
Gdyby to były wybory obejmujące całą gminę, to byłoby niewiele. Jednak mieliśmy tu do 
czynienia z wyborami uzupełniającymi w jednym okręgu. W takich przypadkach frekwencja 
zwykle jest dużo niższa od przeciętnej. To już taka nasza polska specyfika. Dlatego te 25,5 
proc. to wcale nie tak mało.

Jak ocenia pani przebieg kampanii?
Była spokojna. Nie spotkałam się z przejawami niechęci ze strony innych kandydatów. Sama 
również starałam się prowadzić bardzo wyważoną kampanię, skupiając się na tym, co można 
zrobić dla okręgu nr 13 i dla całej gminy, a nie na tym, jak dogryźć konkurentowi. 

Jakimi sprawami zamierza się pani zająć jako radna?
W swoim programie wyborczym deklarowałam, że chciałabym, aby powstały nowe miejsca 
parkingowe, m.in. przy ul. Krausego 6, mały park z ławkami koło boiska na ul. Piłsudskiego 
oraz oświetlenie na ul. Sobieskiego.  

To w skali mikro, jeśli chodzi o mój okręg, natomiast w sali makro, czyli całej gminy, 
zamierzam kłaść nacisk na działania promocyjne, które przyciągną inwestorów do Świecia, 
co pozwoli stworzyć nowe miejsca pracy, uruchomić punkt porad prawnych dla osób 
niezamożnych, a także wprowadzić gminne stypendia dla dzieci i młodzieży uzdolnionej 
artystycznie. 

Podczas spotkań z mieszkańcami zapisywałam sobie także ich uwagi i sugestie, dotyczące 
np. budowy chodnika łączącego bezpośrednio osiedle Piłsudskiego z ul. Sobieskiego, 
zwiększenia kursów autobusów komunikacji miejskiej czy powstania przejścia dla pieszych 
koło sklepu na ul. Krausego.  

Kiedy zostanie pani zaprzysiężona na radną?
Podczas sesji rady miejskiej 30 kwietnia. I przyznam szczerze, że mam trochę tremę 
(śmiech). A zaraz potem zabieram się ostro do pracy, bo po to zostałam wybrana.

Wybory w okręgu nr 13 na Mariankach

Wyniki: Grażyna Styczeń (Komitet Wyborczy Obywatelskie Porozumienie 
Samorządowe) -144 głosy, Dariusz Woźniak (KWW Wspólnie dla Świecia) – 120, 
Ryszard Gackowski (KWW Nasze Marianki) – 43, Jerzy Sobotka (KW SLD) – 15, Józef 
Szydłowski (KWW Józefa Szydłowskiego) – 14.

Uprawnionych do głosowania było 1321 osób. 

Frekwencja wyniosła 25,5 proc. (337 głosujących).
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